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Luc Montagnier, držitel Nobelovy ceny, na veřejném slyšení v Lucembursku dne 12. ledna 2022
vysvětluje vážné riziko covid očkování na dnešní ale i budoucí generace.

↓ Video s českým dabingem ↓

 

↓ Video v originále s českými titulky ↓

Originál videa publikován ZDE: 15. ledna 2022

Přepis:

Děkuji vám za pozvání k tomuto slyšení, které je důležité nejen pro tuto zemi, Lucembursko, ale také
pro Evropu a celý svět. A abych vám odpověděl na vaši otázku, působím v medicínském oboru jako
lékař. Důležitou věcí je… že… můžeme říct… že to může být zvažováno… na úrovni… skupiny nebo
celé společnosti. Momentálně je zde diskuze o lékařské etice. Začneme Hippokratem „primum non
nocere“ v první řadě neškodit. Ale pokud medicína směřuje ke smrti, a mluvíme o léčbě s velkým
nepohodlím (následky/bolest), jsem absolutně proti této myšlence a… musíme respektovat etiku v
tom smyslu, že musíme uzdravovat a léčit pacienty, a ne je zabíjet.

Bohužel se aktuálně setkáváme s velkou kampaní, v souladu s marketingovými pravidly, abychom
prodávali a nařizovali medicínské léky. které zabíjí naštěstí ne celý svět, ale starší a nyní mladé
sportovce a dokonce děti. Nyní se bavíme o rozšíření očkování na děti. Jsem absolutně proti tomu.
Lékařská etika… musí být respektována. A musí být respektován význam slova život, a zdravotní stav
očkovaných lidí. Ale tyto vakcíny jsou jed. To nejsou skutečné vakcíny, mRNA umožňuje, aby
informace byla nekontrolovaně přepsána prostřednictvím celého těla. Nikdo z nás nemůže s jistotou
říct, kam se tyto mRNA dostanou.

To je přeci naprosto šílená nejistota, a ve skutečnosti, nyní zjišťujeme, že toto je práce publikovaná
před více než rokem. Tato mRNA obsahuje oblast, kterou můžeme nazvat prionem, což je oblast
schopná způsobovat proteinové modifikace, jež nejsme schopni vůbec předvídat. Jako lékař vím, že
21 lidí, kteří dostali očkování od Pfizer a ti, co dostali očkování od Moderny, v jakémkoli případě
mRNA vakcínu, považuji za důležité zde doplnit také DNA, která je zdrojem přenášené informace ve
vakcíně od AstraZeneca. Tyto tři vakcíny obsahují sekvence identifikované v bioinformatice jako
schopné přeměny na priony. To bylo riziko, o kterém víme více než rok. Riziko, které je
pravděpodobně známé výrobcům očkovacích látek. Ale nyní jsou věci okolo vakcín ještě více vážné,
protože těch 21 lidí zemřelo na Creutzfeldt – Jakobovu chorobu.
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Což je onemocnění způsobené právě priony, díky těmto modifikacím. Chtěl bych to nějak shrnout.
Vědecké vysvětlení je poněkud komplikované. Existují proteiny, které mají několik různých forem,
konformací. Formace šroubovice je plochá vrstva a tato vrstva způsobuje formaci vláken přesněji
neuronů a to je formace, která je nakažlivá molekula od molekuly.

Tím teď nemám na mysli, že by byla nakažlivá z osoby na osobu, ale existuje tato možnost. Takže
musíme znát toto riziko pro budoucnost našich budoucích generací. Musíme si uvědomit, že
nesmíme teď myslet jen na sebe a na lidi okolo nás, ale také na příští generace. Zde se dotýkáme
něčeho, co může kompletně změnit naši civilizaci. Takže tohle je problém naší civilizace, kterým se
teď zabýváme, a je důležité, dámy a pánové, že jste informováni v rámci vykonávání svých
rozhodnutí, které budou mít následky do budoucnosti. Děkuji vám pane doktore.
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